
 
 
Întrebări PUBLIC RECORD 
 
 
Vă contactăm pentru că documentăm un material și ne-a apărut și numele dumneavoastră, 
astfel că vă rugăm să ne răspundeți la următoarele întrebări: 
 
* În ce context l-ați întâlnit pe domnul Călin Georgescu?  
* În 2021 apăreți în niște imagini, alături de acesta, la lansarea asociației Pământ Strămoșesc. 
Care a fost motivul prezenței dumneavoastră acolo? V-a invitat cineva?  
* Călin Georgescu se declară ca fiind un om anti-sistem. Dumneavoastră ați făcut parte din 
structurile de forță ale statului și, conform datelor publice, îl sprijiniți pe acesta. Cum comentați?  
 
Mulțumim și așteptăm răspunsul dumneavoastră.  
 
O zi bună. 
 
 
Răspunsuri formulate de Florin Șinca 
 
 
1. L-am întâlnit pe domnul Călin Georgescu la o lansare de carte, de Buna Vestire în anul 
2014 în compania actorului și regizorului Dan Puric, cel care mi-a prefațat volumul ,,Martirii 
Poliției Române. Distrugerea poliției sub regimul comunist”. Ulterior, i-am dăruit trei cărți scrise 
de mine și știu că le-a apreciat. 
 
2. Da, la 1 octombrie 2021,  am participat la lansarea oficială a Asociației ,,Pământul 
Strămoșesc”. Am aflat că aceasta nu este partid politic și are deviza ,,România renaște”. Am 
fost invitat de către domnul Eugen Sechila, consilier al domnului Georgescu, cu care mă 
cunoșteam de peste un deceniu. Motivul prezenței a fost acela că dl Georgescu dorea să se 
sfătuiască și să coopteze oameni care avuseseră rezultate meritorii în diverse domenii 
(agricultură, economie, construcții, comerț, militar, cultură etc), pe care să-i includă în activitățile 
asociației ale cărei baze le pusese, dorea activitate puternică, disciplină și inițiativă, mai ales în 
domeniul voluntariatului. Ulterior nu am mai participat la alte acțiuni, fiind foarte ocupat, dar mai 
ales pentru că sunt coordonator al Comisiei Afaceri interne din Alianța pentru Unirea Românilor.  
 
3. Cunosc declarațiile domnului Georgescu și sprijin acțiunile acestuia doar după turul 1 al 
alegerilor prezidențiale, întrucât până atunci mi-am susținut președintele de partid, George 
Simion. Și dl Georgescu și eu am făcut parte din ceea ce numim sisteme. Tocmai de acceea le 
știm din interior, avem voință și le vom reforma. Pentru că poți combate eficient și eficace traficul 
de droguri fără a avea informații din proximitatea infractorilor. Am făcut parte vreme de 30 de ani 
din unități operative ale SPP și Poliției Române, cele care asigură arhitectura MAI. Însă eu în 
toată activitatea mea m-am poziționat pentru reformă în MAI (în acest sens am acționat concret, 



am creat și înnoit structuri, am instruit tineri în academie și școli, fiind tutore, am creat proceduri 
și am inovat profesia). Totodată, am publicat opt volume de Istorie a Poliției, în care am avut 
opțiuni împotriva sistemului osificat, inert, nereformat și în care sunt mulți necinstiți. În acest 
sens, pentru reorganizarea din temelii, în prezent am întocmit un Program de guvernare pentru 
MAI. 
 
Cu nădejdea că vă vor fi de folos, 
Colonel (r.) Florin Șinca 
Doctor în istorie al Universității din București 
sincaflo@yahoo.com 
 


